
Poštovani članovi UO BSS 
 
Zahvaljujem se na vašem razumevanju za moju inicijativu i napore da se uvede red u rad 
našeg BSS. 
 
Međutim iz principijelnih razloga moram da odbijem vašu materijalnu nadoknadu jer sam se 
pre svega ovog posla prihvatio dobrovoljno, a sa druge strane ne radim samo ja. 
U celokupnom dosadašnjem radu učestvuju svi - Predsednik i dva člana TTK BSS.  
 
Od 1975 godine kada sam kao student poćeo da se bavim radom u raznim komisijama kluba i 
Saveza (najviše u TTK) nisam tražio nikakvu novčanu nadoknadu za svoj rad, Isti je slučaj i 
sa kolegama iz TTK. Sve do danas radili smo kao entuzijasti i zaljubljenici u bridž . Tako će, 
što se nas tiče, i da ostane. 
 
Ja sam član TTK BSS, koja se na moj predlog dogovorila da napravimo sva dokumenta 
neophodna za odvijanje takmičenja takva da se zna ko šta radi, ko je za šta odgovoran i koje 
su sankcije za nepridržavanje pravila usvojenih od strane UO BSS, 
 
Ogroman je posao sve dovesti u red. Plan je da se sezona završi po Propozicijama iz 
prethodnih godina, a da sezona 2022/2023 počne sa novim Pravilnicima i ostalim 
dokumentima koja su u nadležnosti TTK BSS, a u skladu sa Zakonom o sportu, Pravilnicima i 
drugim aktima Sportskog Saveza Srbije, Statutom BSS i Odlukama UO BSS.. 
 
Stoga još jednom moram da ponovim, da ne želim nikakvu materijalnu nadoknadu za moj rad 
i rad TTK, a to je stav i kompletne TTK. 
 
Najveća pomoć od UO BSS da pokaže svoju podršku našem radu bila bi da nam omogući da 
što pre dođemo do podataka i informacija neophodnih za izradu brojnih Pravilnika. 
 
Sa poštovanjem 
 
U Beogradu, 27.02.2022. 
 
Nenad Mišković 
član TTK BSS 
 

 


